
 
 

 

zo 4.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 13.05.2015 na obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu obce, prednostka obecného úradu, poslanci 

obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná listina). Poslankyňa Ing. 

Anna Hudeková sa ospravedlnila za neprítomnosť. Zasadnutie sa začalo o 16:00 hod. 

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na otvorení zasadnutia bolo prítomných 8 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov.  

Ing. Anna Hudeková sa ospravedlnila. 

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ: 

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 25.3.2015 

4. Návrh na uzavretie Dodatku k Zmluve o nájme nehnuteľnosti zo dňa 16.11.2007 

s Bývalým urbárom – pozemkové spoločenstvo v Tepličke nad Váhom 

5. Návrh na uzavretie Nájomnej zmluvy s Vodohospodárskou výstavbou, š. p.,  

Bratislava 

6. Návrh na kúpu pozemku parc. číslo 1040 

7. Návrh na uzavretie Zmluvy o postúpení investičných práv a povinností so SEVAK, 

a.s. v lokalite Pod Vršky 

8. Návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve na parc. č. 354/25, 354/26 a 354/17 

9. Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2015  

10. Realizácia objektu Školská kuchyňa s jedálňou, Teplička nad Váhom 

11. Realizácia objektu Detský park, lokalita Prosnisko, Teplička nad Váhom 

12. Návrh na prenájom priestorov v objekte Slovenskej pošty, a. s. v Tepličke  

      nad Váhom 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Uznesenie 

16. Záver 

 

 

Po prednesení návrhu programu prebehlo hlasovanie. Za návrh programu hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 
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Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  určil za členov návrhovej komisie  Štefana Smrekovského a Mgr. Magdalénu 

Šeligovú. Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Ing. Štefana Moravčíka a Ing. Antona Zvaríka. 

Za zapisovateľku určil zamestnankyňu obce Eriku Olbertovú. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

 

Bod č. 3. – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 25.03.2015 

  

Zástupca starostu predniesol plnenie uznesení z OZ, konaného 25.03.2015. 

 

V uznesení č. 40/2015 OZ uložilo  sociálnej komisii, zaslať p. Ďugelovi stanovisko k jeho 

žiadosti o sociálnu výpomoc. P. Ďugelovi bolo zaslané stanovisko dňa 30.3.2015. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci to vzali na vedomie. 

 

Bod č. 4 – Návrh na uzavretie dodatku k Zmluve o nájme nehnuteľnosti zo dňa 16.11.2007 

s Bývalým urbárom – pozemkové spoločenstvo v Tepličke nad Váhom 

 

Starosta predniesol návrh dodatku. P. Moravčík dodal, že zmluva bola len na pozemky pod 

bytovkami, takže je potrebné uzavrieť dodatok k už existujúcej zmluve. Starosta povedal, že 

je samozrejmé, že sa tam nebude prevádzkovať žiadna podnikateľská činnosť. Ide o možnosť 

širšieho využitia pozemkov, ktoré by viedli k zvýšeniu kvality života občanov. 

P. Holeša sa spýtal, či  už Urbár dal stanovisko. Starosta odpovedal, že zatiaľ má telefonický 

súhlas. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 5 – Návrh na uzavretie Nájomnej zmluvy s Vodohospodárskou výstavbou, š. p. 

Bratislava 

  

Starosta predniesol návrh Nájomnej zmluvy s Vodohospodárskou výstavbou, š. p., Bratislava, 

ktorá sa týka projektu „Lávka pre peších a cyklistov“. 

P. Zvarík mal dotaz, kedy by mala byť lávka hotová. Starosta odpovedal, že výstavba by mala 

trvať 3 mesiace od začatia výstavby. Postúpením práv a povinností je to už v rukách  

VVB, š.p. Bratislava. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 6 – Návrh na kúpu pozemku parc. číslo 1040 

 

Starosta informoval o výstavbe Atletickej dráhy. Nakoľko by obec chcela pre potreby oboch 

škôl dobudovať pieskové doskočisko a rozšíriť aj existujúce ihrisko, navrhuje odkúpiť časť 

pozemku, parc. č. 1040 C KN, ktorého jediným majiteľom zapísaným v katastri nehnuteľností 

je p. Valášek v spoluvlastníckom podiele 1055/3590, t. j. 170,45 m2. Navrhuje cenu 20,- Eur  

za 1 m2. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 
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Bod č. 7 – Návrh na uzavretie Zmluvy o postúpení investičných práv a povinností so 

SEVAK, a. s. v lokalite Pod Vršky 

 

Starosta predniesol návrh na uzatvorenie Zmluvy o postúpení investičných práv a povinností 

so SEVAK, a. s. v lokalite Pod Vršky. 

SEVAK, a.s. vybuduje kanalizáciu a obec by dobudovala vodovod, čím ušetríme na 

výkopových prácach.  

P. Zvarík mal dotaz, že by bolo potrebné upovedomiť SPP, a. s., že v tejto lokalite je IBV. 

Navrhuje zaslať im „Žiadosť o vytvorenie zóny IBV“. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 8 – Návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve na parc. č. 354/25, 354/26, 

354/17 

 

Starosta predniesol návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve na parc. č. 354/25, 

354/26, 354/17 a doplnil ju o parc. č. 1778/1 a 368/5 C KN v lokalite Pod Vršky. Tento návrh 

súvisí s bodom 7. Starosta ukázal predmetné parcely na geometrickom pláne a oboznámil 

prítomných, že nakoľko chceme povolenie na zmenu trasy kanalizácie v lokalite Pod Vršky, 

je potrebné uzatvorenie tejto zmluvy. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 9 – Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2015 

 

Starosta dal slovo p. prednostke obecného úradu. Tá predniesla návrh na zmenu rozpočtu obce 

Teplička nad Váhom rozpočtovým opatrením č.6/2015 zo dňa 13.5.2015, t. j. zvýšenie 

rozpočtových príjmov a výdavkov vo výške 236 604,04 EUR a návrh na zmenu rozpočtu 

Základná škola s materskou školou Teplička n/Váhom rozpočtovým opatrením č. 7/2015. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 10 – Realizácia objektu Školská kuchyňa s jedálňou, Teplička nad Váhom 

 

Starosta predniesol zámer dobudovania 2 tried k projektu jedálne, nakoľko sa neustále 

zvyšuje počet žiakov v oboch základných školách. 

P. Holeša sa spýtal, ktorej škole budú triedy slúžiť. Starosta odpovedal, že to bude variabilné, 

podľa toho, ktorá základná škola bude triedu potrebovať.  

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 11 – Realizácia objektu Detský park, lokalita Prosnisko, Teplička nad Váhom 

 

Starosta oboznámil prítomných, že prebieha stavebné konanie. Projekt je už hotový a je 

zakúpené aj  nejaké vybavenie detského parku. Bude potrebné otvoriť proces verejného 

obstarávania. Starosta ukázal prítomným aj plány, ako by malo ihrisko vyzerať. 

P. Verčík sa spýtal, či bude ihrisko oplotené a mať správcu. Starosta odpovedal, že áno.  

Na ihrisku bude i kamerový systém. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 
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Bod č. 12 – Návrh na prenájom priestorov v objekte Slovenskej pošty, a. s. v Tepličke nad 

Váhom  

 

Starosta predniesol návrh na prenájom priestorov v objekte Slovenskej pošty, a.s. v Tepličke 

nad Váhom. Snaží sa vyriešiť situáciu v škôlke, kde je opäť nedostatok miest pre umiestnenie 

detí. Boli prijaté všetky deti, okrem tých, ktoré k 1. septembru nemajú vek 3 roky.  

Aj napriek zväčšeniu škôlky v nedávnej minulosti, jej kapacita prestáva byť dostatočná. Preto 

hľadá ďalšie riešenie. 

Lokalita priestoru v objekte pošty je dobrá, rozloha je cca 120 m2. Problém je, že je tam 

ukončenie telekomunikačných uzlov (2 miestnosti). 

Hygiena navrhnutý projekt neschvaľuje. Chcú, aby tam bola výdajňa stravy, samostatná 

prezliekareň pre osobu, ktorá stravu vydáva a samostatná miestnosť s toaletou pre učiteľku – 

tá navrhnutá v projekte bola.  

P. Zvarík sa spýtal, či je v poriadku strecha. Starosta odpovedal, že strecha bola opravená a je 

v poriadku, podľa informácii zo Slovenskej pošty, a.s.. 

Z tohto dôvodu bude potrebné prenajať ďalšie priestory na prízemí. Prenájom nebytových 

priestorov v Tepličke nad Váhom bola zo strany Slovenskej pošty, a.s. je stanovený na  20,- 

Eur/1m2 ročne. Približná plocha prenájmu ročne by bola cca 200 m2. 

P. Zvarík sa spýtal, či by bolo možné do budúcnosti objekt budovy odkúpiť. Starosta aj 

o tomto rokoval a do budúcnosti to nevylučuje, avšak pošta by v tomto prípade chcela 

adekvátny priestor v centre obce. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 13 - Rôzne 

  

Smernica na poskytovanie jednorazových dávok – prednostka predniesla návrh na Smernicu, 

úplne bol vypustený § 6 Poradenstvo.  

P. Holeša mal pripomienku k § 3 Spôsob preukazovania výdavkov, bod 3. a k § 4 Kritéria pre 

poskytnutie jednorazovej finančnej výpomoci, bod 4. Žiada,  aby bolo možné poskytovať 

dávku aj viac ako 1 krát za 12 mesiacov.  

P. Mgr. Šeligová žiada úplne vypustiť §6 /predtým §7/ Úmrtie občana, nakoľko toto je 

ošetrené legislatívou SR. 

Starosta dal hlasovať a poslanci schválili smernicu a vzali pripomienky poslancov  na 

vedomie. 

Starosta dal hlasovať a poslanci to vzali na vedomie. 

 

Žiadosť Evy Milovej o sociálnu výpomoc vo výške 400 EUR z dôvodu zlej finančnej situácie, 

v ktorej sa rodina menovanej ocitla po smrti manžela Juraja – Starosta predniesol žiadosť p. 

Milovej, ktorou sa zaoberala aj sociálna komisia. Dlh na elektrine je vyšší, avšak s p. Milovou 

sa dohodlo, že dlh je potrebné splácať aj samotným dlžníkom. Obec prispeje /v prípade, že to 

odsúhlasia poslanci/ uhradením časti splátok. P. Holeša povedal, že sociálna komisia 

odporúča výpomoc p. Milovej. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Žiadosť spoločnosti  Žilina Invest s.r.o. o stanovisko – Starosta prečítal písomnú žiadosť, 

v ktorej žiada spoločnosť Žilina Invest s.r.o. o stanovisko ako budúceho možného 

infraštrukturálneho správcu k prevodu skolaudovanej komunikácie označenej ako SO 102 – 

Západná štvorprúdová komunikácia k nej prislúchajúcich objektov – chodník, dažďová 

kanalizácia a osvetlenie na obec Teplička nad Váhom. 

Starosta sa vyjadril, že správcom by mala byť Správa ciest ŽSK alebo Slovenská správa ciest. 
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P. Ing. Moravčík sa spýtal, či nie je cesta závodu Kia. Starosta povedal, že nie. Zástupca 

starostu sa vyjadril, že podľa jeho názoru ak treba, je možné tieto nehnuteľnosti odčleniť. 

Starosta navrhol, aby obec vzala do správy chodník a osvetlenie s podmienkou prevedenia 

zvyškových pozemkov pre obec.  

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci žiadosť vzali na vedomie a zároveň poverili starostu 

obce ďalším rokovaním. 

 

Zasadnutie športovej komisie – Zástupca starostu predniesol návrh športovej komisie 

na zabezpečenie jednotného športového oblečenia pre športové kluby a oddiely v obci 

Teplička nad Váhom, z dôvodu reprezentácie obce. Členovia by mali 20% spoluúčasť na cene 

oblečenia. 

P. Mgr. Šeligová mala dotaz, že či sa neuvažuje aj nad iným rozložením spoluúčasti, napr., že 

deti, by platili menej a členovia, ktorí zarábajú by mali inú výšku spoluúčasti. 

P. Holeša sa spýtal, o ktoré organizácie pôjde. 

Zástupca starostu vymenoval nasledovné športové kluby a oddiely: Stolnotenisový klub, 

T.N.V. Racing Team, Atletický oddiel, Lukostrelecký klub, Futbalový klub. 

Starosta dodal, že má požiadavky na reprezentačné oblečenie aj od iných ako športových 

zložiek, napr. FS Straník. P. Holeša dodal, že v obci sú aj nešportové organizácie, ktorým by 

v budúcnosti mohlo byť poskytnuté oblečenie, ako napr. Hrajnôžka. Poslanci uviedli, že je 

potrebné vypracovať Smernicu. 

OZ poverilo zástupcu starostu obce predložiť návrh na zabezpečenie jednotného športového 

oblečenia pre športové kluby a oddiely v obci a vypracovaním smernice o poskytovaní 

jednotného oblečenia. 

 

Bod č. 14 – Diskusia 

 

P. Šupolík predniesol sťažnosť p. Ponechala na r. Milovú, kvôli nočnému štekaniu psa. 

Komisia pre verejný poriadok zisťovala aj u tretích osôb – susedoch oboch spomínaných strán 

a tí sa vyjadrili, že si nadmerné štekanie psa p. Milu nevšimli. Keďže ide o ojedinelé prípady, 

nie je možné pokračovať ďalej v riešení sporu, pokým sa nepreukáže, že sa jedná 

o opakované alebo úmyselné rušenie nočného pokoja. 

 

P. Smrekovský mal dotaz, či je v pláne rozšírenie cesty Preložka cesty 583 na 4-prúdovú a či 

by cez Ministerstvo hospodárstva SR nebolo možné – aj v súvislosti s intermodálnym 

terminálom vyriešiť príjazd z Tepličky nad Váhom na cestu „Ľavobrežná“, nakoľko výjazd 

pre autá vychádzajúce z obce je zlý.  

 

P. Mrázik povedal, že športové kluby dostali možnosť umiestniť na web stránke obce „linky“ 

s prepojením na svoje web stránky. Ďalej mal pripomienku, či by nebolo možné zakúpiť 

mobilné stany na oslavy. Starosta povedal, že stany je možné zapožičať od MAS 

a Mikroregiónu Terch. dolina. 

Občania na Záhradkárskej ulici majú záujem o retardéry v blízkosti s ul. J. Kráľa. 

 

P. Zvarík – predniesol petíciu z r. 2011 od občanov ul. Železničkná a Na Prosniská, lokalita 

Jelšie a navrhuje, aby obec zvolala dotknutých ľudí. V petícii požadujú prepojenie ulice 

Železničná a lokality Jelšie a vybudovanie novej cesty. Starosta odpovedal, že čo sa týka 

stretnutia, je potrebné, aby iniciatíva na stretnutie vyšla zo strany občanov. 
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P. Holeša vyzdvihol, že v Športklube sa vymenili vrchné dosky stolov a opravili sa stoličky 

a navrhol, či by bolo možné vymeniť drevené dosky na stoloch a laviciach, ktoré používajú 

hasiči pri zábavách, nakoľko sú lavičky na sedenie dosť nepohodlné.  

P. Moravčík dodal, že stoly i lavice sú vo vlastníctve dobrovoľných hasičov. 

Ďalej p. Holeša poukázal na nelegálne skládky pri poľovníckej chate, v Rybníku a smerom na 

Kiu – pod mostom. 

Zástupca starostu uviedol, že obec sa snaží o likvidáciu nelegálnych skládok a vyzýva 

občanov, že v prípade, že sa stanú svedkom vytvárania takejto skládky, aby bezodkladne 

kontaktovali políciu. Obec sa snaží i separovaným zberom, či zberom do veľkokapacitných 

kontajnerov eliminovať vznik takýchto skládok, no niektorí občania aj napriek snahe obce 

o vytvorenie čistejšej prírody sú bezohľadní. 

Uvažuje sa i o postavení rampy na odbočke zo Straníkovej k vodojemu, nakoľko je tam 

nelegálne autami vyvážaný odpad. 

 

P. Smrekovský dodal, že v súvislosti s nelegálnymi skládkami by bolo dobré uverejniť aj 

článok v obecných novinách. 

 

P. Džuňová sa pýtala, či bude verejné osvetlenie aj na konci ul. Juraja Poljaka. Starosta 

odpovedal, že je položená chránička k VO. 

 

P. Šeliga sa pýtal, kedy bude zakrytie na koše na separovaný zber na Rybníku, nakoľko 

v prípade silného vetra sú koše kade-tade. Ďalej sa pýtal, či sa bikrosová dráha plánuje 

oplotiť. Starosta odpovedal, že nie. 

 

P. Majerík mal dotaz na pripájací pruh v smere od Tepličky na most „Lavobrežná“ a poukázal 

na chodník na Fatranskej ulici- v zimnom období je neskoro odhŕňaný od snehu. 

 

P. Milová mala od občanov viacero podnetov – otázok, či si už môžu upravovať svah na 

Skotňovej ulici po regulácii Dedinského potoka. Starosta odpovedal, že môžu. 

 

Bod č. 15 – Uznesenie 

 

Bod č. 16 - Záver 

 

Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 19. hodine a 14. minúte.  

 

 

V Tepličke nad Váhom, dňa  13.05.2015 

 

Zapísala:      Erika Olbertová                      .................................................... 

                                                             

                                                                                      

Záznam overili: Ing. Štefan Moravčík                                   ..................................................... 

                            

                          Ing. Anton Zvarík                                        ..................................................... 

                                                                                                                        

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..........................................                                                
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                    .................................................... 

                                           Ing. Viliam Mrázik 

                                          starosta obce 

 


